

## DZ BANK Capital Funding Trust II

EUR 500,000,000 Registered Noncumulative Trust Preferred Securities  
ISIN: DE000A0DCXA0 / German Securities Code (WKN): A0DCXA

### Redemption Notice

DZ BANK Capital Funding Trust II (the **Trust**) herewith notifies the holders of the EUR 500,000,000 Registered Noncumulative Trust Preferred Securities (ISIN: DE000A0DCXA0, German Securities Code (WKN): A0DCXA) (the **Trust Preferred Securities**) that DZ BANK Capital Funding LLC II (the **Company**) has called the Class B Preferred Securities representing an ownership interest in the Company (the **Class B Preferred Securities**) for redemption with effect as of Monday, February 22, 2021 (the **Redemption Date**); such Class B Preferred Securities are owned by Deutsche Bank Trust Company Americas as Property Trustee and held in trust for the benefit of the holders of the Trust Preferred Securities.

Resulting from the redemption of the Class B Preferred Securities, the Trust Preferred Securities will be redeemed on the same date pursuant to Sections 7.03(a) and 7.04(a) of the Trust Agreement of the Trust dated as of November 22, 2004. The expected redemption price amounts to EUR 1,000 per Trust Preferred Security plus unpaid interest accrued to, but excluding, the Redemption Date as determined in accordance with their terms. Payment of the redemption amount with respect to the Trust Preferred Securities, will be made to the clearing system (i.e. Clearstream Banking AG, Frankfurt am Main, Federal Republic of Germany) or to its order for credit to the relevant accountholders.

Delaware, United States of America, January 2021

### DZ BANK Capital Funding Trust II

#### No offer

This announcement and the information it contains are not being issued and may not be distributed in the United States of America. This announcement does not constitute an offer of securities for sale in the United States of America or to, or for the account or benefit of, any U.S. person or in any other jurisdiction. The securities referred to in this announcement have not been, and will not be, registered under the U.S. Securities Act of 1933 (as amended), and may not be offered or sold in the United States of America or any other jurisdiction absent registration or an applicable exemption from registration.

## DZ BANK Capital Funding Trust II

EUR 500.000.000 auf den Namen lautende nichtkumulative Trust-Vorzugsanteile  
ISIN: DE000A0DCXA0 / WKN: A0DCXA

### Rücknahmemitteilung

Der DZ BANK Capital Funding Trust II (der **Trust**) benachrichtigt hiermit die Inhaber der EUR 500.000.000 auf den Namen lautenden nichtkumulativen Trust-Vorzugsanteile (ISIN: DE000A0DCXA0, WKN: A0DCXA) (die **Trust-Vorzugsanteile**), dass die DZ BANK Capital Funding LLC II (die **Gesellschaft**) die Vorzugsanteile der Gattung B der Gesellschaft, die ein Eigentumsrecht an der Gesellschaft repräsentieren (die **Class B Gesellschafts-Vorzugsanteile**) mit Wirkung zum Montag, 22. Februar 2021 (der **Rücknahmetag**) gekündigt hat; diese Class B Gesellschafts-Vorzugsanteile befinden sich im Eigentum der Deutsche Bank Trust Company Americas als Property Trustee und werden zugunsten der Inhaber der Trust-Vorzugsanteile gehalten.

Aus der Rückzahlung der Class B Gesellschafts-Vorzugsanteile folgt, dass die Trust-Vorzugsanteile nach Maßgabe der Sections 7.03(a) und 7.04(a) des Trust Agreement des Trust vom 22. November 2004 am Rücknahmetag zurückgezahlt werden. Der erwartete Rücknahmebetrag entspricht EUR 1.000 je Trust-Vorzugsanteil zuzüglich nicht gezahlter bis zum Rücknahmetag (ausschließlich) angefallener Zinsen entsprechend den für sie geltenden Bestimmungen. Die Zahlung des Rücknahmebetrags der Trust-Vorzugsanteile erfolgt an das Clearingsystem (d.h. Clearstream Banking AG, Frankfurt am Main, Bundesrepublik Deutschland) oder dessen Order zur Gutschrift auf den jeweiligen Konten ihrer Teilnehmer.

Delaware, USA, Januar 2021

### DZ BANK Capital Funding Trust II

#### Kein Angebot

Diese Mitteilung und die darin enthaltenen Informationen werden in den USA nicht veröffentlicht und dürfen in den USA nicht verbreitet werden. Die Mitteilung stellt kein Verkaufsangebot von Wertpapieren in den USA oder in einer anderen Jurisdiktion und kein Verkaufsangebot an bzw. für Rechnung oder zugunsten von U.S.-amerikanischen Personen dar. Die Wertpapiere, auf die sich diese Mitteilung bezieht, wurden und werden nicht gemäß den Vorschriften des U.S. Securities Act of 1933 (in der jeweils gültigen Fassung) registriert und dürfen nicht ohne Registrierung oder unter Inanspruchnahme einer Ausnahme von der Registrierungspflicht in den USA oder in einer anderen Jurisdiktion angeboten oder verkauft werden.